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WALNY ZJAZD DELEGATÓW POLSKIEGO TOWARZYSTWA 
GEOLOGICZNEGO W LUBLINIE

Walny Zjazd Delegatów obradował w  dniu 3 września 1970 r. w sali 
Wydziału Biologii i Nauk o Ziemi Uniwersytetu Marii Curie-Skłodowsłciej 
w Lublinie.

Porządek 'dzienny obejmował:
1. Otwarcie Zjazdu, wybór przewodniczącego i sekretarzy
2. Odczytanie protokołu z poprzedniego zjazdu
3. Sprawozdanie i wnioski Zarządu Głównego
4. Sprawozdanie finansowe
5. Sprawozdanie Głównej Komisji Rewizyjnej
6. Sprawozdanie Sądu Koleżeńskiego
7. Wnioski Zarządu Głównego
8. Dyskusja nad sprawozdaniem i wnioskami
9. Podjęcie uchwał

10. W'olne wnioski
Obrady otworzył przewodniczący Zarządu Głównego prof. d r Kazimierz 

M a ś l a n k i  e w i c  z. Zjazd uczcił chwilą milczenia pamięć zmarłych 
członków Towarzystwa. Porządek dzienny przyjęty został przez delegatów, 
po czym przewodniczącym obrad wybrano doc. d r  Jana K u t a ,  a sekre
tarzami d r Ewę Ł u c z k o w s k ą  i d r inż. Hannę O s t  r  o w  i c k  ą.

Protokół z poprzedniego Walnego Zjazdu został przyjęty bez po
prawek.

Zjazd pirzyjął sprawozdanie Zarządu Głównego, finansowe, Głównej 
Komisji Rewizyjnej oraz Sądu Koleżeńskiego, do którego nie wpłynęły 
żadne sprawy.

Zarząd Główny przedstawił wniosek z inicjatywy Oddziału Wrocław
skiego o nadanie godności członka honorowego Towarzystwa prof. drowi 
Josefovi S v o b o d z i e .  Wniosek ten został przyjęty przez aklamację.

Wniosek o poparcie starań prof. E. P a s s e n d o r f e r a  o wprowadze
nie geologii jako osobnego przedmiotu do szkół średnich uznano za trudny 
do zrealizowania przy obecnych tendencjach programowych i zalecono Za
rządowi głównemu rozważenie możliwości przedłożenia tego wniosku 
w zmienionym brzmieniu.

Wniosek o uczczenie pamięci Mieczysława L i m a n o w s k i e g  o przez 
umieszczenie tablicy pamiątkowej w Zakopanem, przyjęty został przez 
Zjazd.

Walny Zjazd zalecił, aby podczas zjazdu naukowego w 1971 roku prze
widzieć możliwość uczestnictwa bez korzystania z wyżywienia organizo
wanego centralnie — za tańszą opłatą.

W dyskusji poruszono sprawę udziału geologów polskich w międzyna
rodowych zjazdach i kongresach.

Walny Zjazd Delegatów wyraził podziękowanie prof. d r Adamowi M a-
1 i o k i e m  u przewodniczącemu Komitetu Organizacyjnego Zjazdu Nau
kowego.

R. Unrug




